## СПРАВКА

за професионална квалификация на г-и Йожеф Кьовер – кандитат за член на Съвета на директорите на "Инвестор.бг" АД, ЕИК: 130277328.

Йожеф Кьовер е роден на 16 юли.1962 година Яшберени, Унгария. Понастоящем изпълнява длъжността Директор "Инвестиции" във фирма "ЗТЅ Capital Partners". Господин Кьовер е постыпил в "3TS Capital Partners" през 2007 год. и работи по инвестиционни проекти в няколко страни от централна и източна Европа. Преди това е бил частен инвеститор и правен и икономически съветник при стартирането на няколко бизнес-проекта в Унгария. През 90-те год. той е бил изпълнителен директор на унгарска инвестиционна компания и също така е работил като инвестиционен банкер ..CA-IB Securities" Будапеша. В Господин Кьовер е завършил "право" в унивеситета в гр. Сегет, Унгария и бизнес администрация в "Swinburne University of Technology" в гр. Мелбърн, Австралия

**INFORMATION** 

about the professional qualification of Jozsef Köver – candidate member of The Board of directors of "Investor.BG" AD EIK 130277328

Jozsef Köver, (born on 16. July 1962 in Jaszbereny, Hungary) is Investment Director at 3TS Capital Partners. Mr Köver joined 3TS Capital Partners in 2007 and is working investment transactions in several countries in Central and Eastern Europe. Previously, he was a private investor, and legal/ business advisor at several early stage businesses in Hungary. In the 1990's he was Managing Director of a Hungarian private equity company and also worked as an investment banker with CA-IB Securities in Budapest. Mr Köver has legal degree from the University of Szeged in Hungary and Certificate of Business Graduate Swinburne Administration from the University of Technology in Melbourne, Australia.

Подпис:

Signing: Of h